



MARE NOSTRUM MONACO



DOTATION / PRIZE MONEY :

REGLEMENT / RULES

Record du Monde / World Record

La Fédération Monégasque de Natation offre une prime exceptionnelle de 15.000 € (records d'Europe, du Mare Nostrum et du Meeting inclus) pour le premier Record du Monde battu en Finale A du Meeting International de Natation de Monte-Carlo ou au cours du Tournoi International de Vitesse (à partir des 1/2 finales) homologués par la FINA.

An exceptional prize of 15.000 € is offered by the Monegasque Swimming Federation (European, Mare Nostrum and Meeting records included) for the first World Record established in an A Final of the International Swimming Meeting of Monte-Carlo or during the International Speed Tournament, (from 1/2 finals) approved by FINA .

Record(s) d'Europe / European record(s)

La prime pour un record d'EUROPE est de 3.000 € (Records du Mare Nostrum et du Meeting inclus)
For an EUROPEAN record the prize is 3.000 € (Mare Nostrum and Meet records included)

Autres prix / Others prizes

Record(s) Mare Nostrum / <i>Mare Nostrum record(s)</i>		750 €
Record(s) du Meeting / <i>Meeting Record(s)</i>		600 €
Meeting (22 courses / 22 races)	1 st	350 €
	2 nd	200 €
	3 rd	100 €
Tournoi de Vitesse (8 courses) <i>Speed tournament (8 races)</i>	1 st	600 €
	2 nd	300 €

IMPORTANT / IMPORTANT :

En cas d'égalité de temps, toutes les primes de records et de courses seront partagées à parts égales entre les ex-aequo.
In case of equality of time, all the records and races prizes will be shared in equal parts between the tied swimmers.

Distribution des Primes / Prize giving

Les Primes pour les Records du Meeting et les Records du Mare Nostrum seront remises lors du dîner de clôture aux nageurs récompensés, qui ne pourront se faire représenter.

Prizes for Meet Records and Mare Nostrum Records will be given during the Gala dinner to the swimmers rewarded, who cannot be represented by a third party.

Total en Jeu à Monaco / Total amount for Monaco : 50.000€

IMPORTANT : Tous les records égalés ne sont pas payés / All matched records are not paid